
Protokół posiedzenia Komisji Zdrowia Polityki Społecznej  
i Rynku Pracy  

 
Nr 8/2016  w dniu 19-05-2016r. 

 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godz.  16.00  zakończono o godz. 17.55 
 

 

L.p Imię i nazwisko Podpis 
1. Tadeusz Synoracki       

- Przewodniczący Komisji 

obecny 

2 Halina Sobota 
- Wiceprzewodnicząca Komisji 

obecna 

3 Iwona Tyll   
 - SEKRETARZ Komisji 

 

obecna 

 4 Krzysztof Migasiewicz       
 

obecny 

5 Jerzy Springer       
 

obecny 

6 Tomasz Kranc  
 

obecny 

7 Małgorzata Osuch  
 

nieobecna 

8 Grzegorz Owczarzak 
 

obecny 

9. Robert  Woźniak 
 

obecny 

 

 

 

 

Nieobecni członkowie Komisji: 
1. Małgorzata Osuch 

 

 

 

 

 Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Małgorzata Klesa – Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i 

Leśnictwa 

2. Radosław Kubisz – Kierownik Wydziału Rozwoju, Inwestycji i Transportu 

Publicznego. 
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 

1.2. Opiniowanie materiałów na sesję. 

1.3. Zapytania, opinie, stanowiska i wnioski. 

1.4. Zakończenie posiedzenia. 

 
 
 
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
------------------------------------------------------------------------------ 

 
 

3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Posiedzenie rozpoczął Przewodniczący, który powitał wszystkich przybyłych, a 

następnie przedstawił porządek obrad. 

 
Pierwszy głos zabrał Pan Radosław Kubisz i omówił uchwałę dot. drogi Mieścisko 

oraz omówił informację nt. realizacji zadań z uwzględnieniem stanu i potrzeb rozwoju 

komunikacji w powiecie oraz z Poznaniem i Bydgoszczą. 

Następnie Pani Małgorzata Klesa omówiła Informację na temat zadań 

realizowanych przez powiatowe instytucje na rzecz rolnictwa: Biuro Powiatowe, 

ARiMR, Wielkopolska izbę Rolniczą oraz Powiatowy Zespół Doradztwa Rolniczego. 

Pani Kierownik przedstawiła też jakimi sprawami zajmuje się Wydział Ochrony 

Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Starostwa Powiatowego.  

Pan Tadeusz Synoracki zapytała Starostę, czym kieruje się Zarząd Powiatu 

przyznając dofinansowanie na różne imprezy, czy są jakieś zasady? 

Pan Starosta odpowiedział, że przez 17 lat jak istnieje powiat są organizowane 

imprezy cykliczne, które Zarząd Powiatu dofinansowuje. Środki te są zabezpieczone 

w budżecie. 

 W dalszej części posiedzenia członkowie Komisji rozmawiali również na temat 

szpitala powiatowego, a przede wszystkim jego rozbudowy i sytuacji finansowej. 
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Następnie Komisja przeanalizowała pozostałe materiały przygotowane pod 

obrady sesji i również zaopiniowała je pozytywnie.  

 

 

 

4.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
4.1 Zapytania 
 
-------------------------------------- 
 

 
4.2   Opinie 
 
-------------------------------------- 
 
 

      4.3  Stanowiska 
 
--------------------------------------- 
 
4.4  Wnioski 
 
------------------------------------- 
 
 

5.     ZAKOŃCZENIE. 
 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji Zdrowia Polityki Społecznej i Rynku 
Pracy i dyskusję na ww. tematy. 

 
 
 
 
 
 

Protokołował / Protokołowała:                                   Przewodniczący Komisji:  
               Iwona Tyll      Tadeusz Synoracki  
 

 
 
 
 


